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BEOGRAD, 19. decembar 2016. (FoNet)  Novoizabrani
predsednik kluba "Privrednik" Zoran Drakulić upozorio je da
sve dok partijska pripadnost, a ne kvalitet ljudi, utiče na
izbor kadrova u državnoj administraciji, Srbiji i njenim
građanima neće biti bolje.

Komentarišući svoju raniju tvrdnju da "na vlast stalno
dolaze novi gladni", Drakulić je u intervjuu za Blic istakao
da je i dalje tako i da se ništa nije promenilo, "pričamo da
jeste, a korupcija stalno postoji".

"Sa promenom vlasti stalno dolaze neki novi ljudi koji su
željni da sednu u neku stolicu i izvuku korist za sebe.
Nemamo stalnu administraciju, nego svi dovode svoje ljude.
Što biste vi menjali nekog sekretara u ministartstvu koji
dobro radi", zapitao je on.

Prema Drakulićevom mišljenju, srpski privrednici nisu
dovoljno iskorišćeni da bi pomogli zemlji da krene napred, i
zato planira da pokrene aktivni dijalog sa Vladom, a prvi
korak je da u februaru pokuša da dovede premijera i ministre
privrede i finasija u "Privrednik".

"Ako su ovde najveći privrednici ljudi koji zapošljavaju
najviše radnika u Srbiji i pune budžet, trebalo bi da imaju
stalni kontakt sa Vladom, a pre svega sa premijerom. Mi smo
spremni da pomognemo, da iznesemo svoje ideje", objasnio je
on.

Na pitanje zašto se favorizuju strani investitori, a ne
domaći, Drakulić je konstatovao da je to "zato što smi mi
valjda tajkuni, a stranci nisu...".

"Verovatno zato što su naši političari opterećeni nama. Ja
ne bih bio da sam na njihovom mestu. Kao što nemačka
kancelarka, kada krene na put, povede dva aviona puna
privrednika u Kinu, trebalo bi i naši. Ali mi ne idemo
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nigde, niko nas ne zove", objasnio je on.

Drakulić je dodao i da ga niko iz Vlade nije pitao za savet,
uz ocenu da "valjda kad postanete ministar sve znate pa nema
potrebe da bilo šta pitate", ali da je to oduvek tako u
srpskoj politici, jer "samom pozicijom na koju ste došli vi
ste sve naučili".

"Bojim se da je problem da ni ne znaju šta treba da pitaju.
Ja ću insistirati na tim kontaktima i pomoći što se tiče
kluba 'Privrednik'", naglasio je on.

Upitan da prokomentariše suđenje Miroslavu Miškoviću,
Drakulić je odgovorio da se radi o sposobnom privredniku
koji je mnogo uradio u Srbiji, a "šta su mu određeni režimi
dozvoljavali, to je već druga priča". (Kraj) lj/dal 10:14
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